
Zpráva o činnosti Bratra Kálefa za rok 2011 

V průběhu celého roku probíhala víkendová setkání táborových vedoucí – příprava letního 

seniorátního tábora pod vedením Miroslava Korbičky – bohužel počet setkání a osob podílejících se 

na přípravě se oproti předchozím létům značně snížil.  

Na přelomu roku 2010 a 2011 byla zúčtována  dotace sborům ČCE Horáckého seniorátu z Fondu Kraje 

Vysočina na volný čas dětí a mládeže ve výši  100 000,-Kč. V listopadu byla podána žádost o dotaci na 

Volný čas dětí a mládeže na rok 2012, které nebylo vyhověno. 

V průběhu roku vyšla 2 čísla Zpravodaje pro práci s dětmi. 

Předsednictvo BK připravilo konání Valné hromady 13.3. 2011 v Jihlavě. Na programu byla zpráva o 

činnosti BK za 2010, finanční zpráva za 2010, volba nových členů výboru, návrh rozpočtu na 2011, 

návrh činnosti na 2011, dotační program a spolupráce na 2012, zpravodaj, různé a diskuse. Ve 

volbách do výboru byly z důvodu odstoupení J.Buchty a T.Volfa dovoleni noví členové předsednictva 

– D.Šimek (Nové Město na Moravě) a Š.Nováková  - 2.náhradník(Horní Cerekev), Jan Tkadleček byl 

povolán z pozice náhradníka do předsednictva.  

Březen – duben – kontrola dotace z roku 2010 Krajem Vysočina. 

21.5.2011 uspořádal BK Seniorátní den rodiny v Horní Krupé ve spolupráci s hornokrupským sborem. 

Tématem byly děti a knihy. pro dospělé přednášela psycholožka V.Pokorná, děti měly program na 

naučné stezce, odpoledne nám zpříjemnilo scénické čtení pro děti i dospělé – Tobiáš Lollness. Účast 

bohužel nebyla vysoká. 

Květen – vydání prvního čísla Zpravodaje pro práci s dětmi pro rok 2011. 

31.8. – 13.8. 2011 – letní stanový tábor v Řečici s názvem Indiánské léto. Zájem byl letos obrovský. 

3.9.2011 – Seniorátní setkání učitelů v Novém Městě na Moravě s tématem Dramatizace při práci 

s dětmi. Setkání obsahovalo workshop na téma jak děláme nedělní školu, diskuze, ukázka 

konkrétního zpracování, poté dramatická dílna pod vedením M.Popelové-Nečasové. Účast vysoká. 

Říjen - listopad – příprava a vydání 2.čísla Zpravodaje pro práci s dětmi. 

V průběhu celého roku vyjednávání nového pozemku pro tábor a další aktivity, diskuze o novém 

modelu fungování letních táborů, obnově týmu vedoucích a oživení mládežnických brigád pro sbory 

Horáckého seniorátu. 

Předsedkyně BK Alice Svobodová oznámila ukončení činnosti k datu konání Valné hromady v roce 

2012. 

V Kadově dne 6.3.2012 zapsala Alice Svobodová 

(předsedkyně sdružení BK) 

 

 

 


